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OR.Oz.0022.18.2022 

 

PROTOKÓŁ NR  225/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 31 marca 2022 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

5.2. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań  

z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest 

niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie do zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych 

jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja  

w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

5.3. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.4. Projekt porozumienia z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w sprawie przejęcia zadań  

z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2022 roku. 

5.5. Projekt porozumienia ze Skarbem Państwa – Wojewodą Kujawsko - Pomorskim  

w sprawie przekazania środków Funduszu Pomocy na pokrycie kosztów zakwaterowania 

wraz z wyżywieniem obywateli Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej 

Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy w związku z działaniami wojennymi 

prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę 

Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu działań wojennych przybyli  

na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  

5.6. a) Projekt aneksu do umowy  partnerskiej nr WCF-L433.UE.237/2017 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r.  w sprawie realizacji 

projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, 
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b) Projekt aneksu do umowy dotacyjnej nr WCF-L433.UE.28/2018 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia 

przez Partnera Projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” Liderowi dotacji tytułem 

partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację zadania wspólnego 

dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem. 

5.7. Wniosek Prezesa Zarządu Fundacji „Dies Mei” z siedzibą w Pabianicach o wyrażenie 

zgody na bezpłatne udostępnienie pomieszczenia w Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do pełnienia dyżurów specjalistów  

w ramach realizowanego przez Fundację projektu dotyczącego pomocy osobom 

pokrzywdzonym, ich najbliższym oraz świadkom w okresie od 1 stycznia 2022 r.  

do 31 grudnia 2025 r.  (projekt uchwały Zarządu Powiatu) – zajęcie stanowiska. 

5.8. Wniosek Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie stawki wynagrodzenia dla członka 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, będącego lekarzem 

rehabilitacji medycznej oraz specjalistą chorób wewnętrznych – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

zniesienia pensum dyrektorów szkół i placówek – zajęcie stanowiska. 

5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

utworzenia w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku oddziału przygotowawczego dla 

uczniów pochodzących z Ukrainy z terenów objętych wojną  – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

podjętych czynności w zakresie realizacji umowy z firmą Węglopasz Sp. z o.o. z siedzibą  

w Poznaniu z dnia 14 lutego 2022 r. na zakup i dostawę miału węglowego. 

5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

koncepcji zmiany sposobu ogrzewania budynków szkoły poprzez przyłączenie do sieci 

ciepłowniczej Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

5.13. Projekt statutu Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia – zajęcie 

stanowiska. 

5.14. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z siedzibą w Odolionie  o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Opracowanie 

dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych z podziałem na 2 zadania” – zajęcie 

stanowiska. 

5.15. Informacja Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotycząca kosztów 

modernizacji istniejącej kotłowni – w nawiązaniu do pisma Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 31 marca 2022 r. o godzinie 14:40.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Adam Potaczek. 

Pani Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczyła w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 223/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 23 marca 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 223/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 23 marca 2022 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 224/2022 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 25 marca 2022 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 224/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 25 marca 2022 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z otrzymaniem informacji o zmianie wysokości dotacji 

oraz bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 5.820,00 zł, w tym w dziale 852 Pomoc społeczna, 

rozdziale. 85203, §2110 – zwiększenie o kwotę 5.820,00 zł z przeznaczeniem  

na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, stosownie  

do art.51c ust.5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, w związku z działaniem 

3.2 wynikającym z Programu kompleksowego wsparcia rodzin „Za życiem” (na podstawie 

faktycznej liczby osób uprawnionych w okresie styczeń-luty 2022 r.). Po dokonaniu zmian 

planowane dochody budżetu wyniosą 81.393.172,72 zł. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 5.820,00 zł. Po stronie wydatkowej dokonano zmian 

zgodnie z celowym wykorzystaniem dotacji i subwencji, a także uwzględniono wnioski 

związane z przesunięciami w planach finansowych umożliwiając w ten sposób bieżące 

funkcjonowanie jednostek. Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 

82.371.479,53 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022, 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 

2030. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/287/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/288/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad 5.2. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie  

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym  

i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki  

i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna  

do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja  

w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 
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Pan Mariusz Możdżeń – na dzisiejszej sesji Rada Powiatu wprowadziła w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego nowe przedsięwzięcie tj. „Program 

kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”. Zadanie realizowane będzie w latach 

2022-2026 przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja  

w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Poradni Psychologiczno 

– Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z siedzibą w Odolionie do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie 

upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą 

w Odolionie do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie do zaciągania zobowiązań 

z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza 

rok budżetowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. c) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do zaciągania 

zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest 

niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Rada Powiatu wprowadziła w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego nowe przedsięwzięcie „Wsparcie osób starszych  

i kadry świadczącej usługi społeczne w zakresie rozprzestrzeniania się CVOID-19, łagodzenie 

jego skutków na terenie województwa Kujawsko – Pomorskiego” – RPO Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020 Priorytet 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 

9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych Poddziałanie 9.3.2., które będzie realizowane 

przez Dom Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie  

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań  

z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają 

poza rok budżetowy, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie do zaciągania zobowiązań 

z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają 

poza rok budżetowy, stanowi załącznik do protokołu. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 
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jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 24 marca  

2022 r. wniosła do Zarządu Powiatu o zabezpieczenie środków finansowych: na odnowienie 

elewacji oraz remont balkonów budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku,  

na uzupełnienie bazy komputerowej poprzez zakupienie 15 – 20 sztuk nowych komputerów 

bez monitorów w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, na wykonanie nowej 

nawierzchni na placu szkolnym wraz z wykonaniem zadaszenia nad śmietnikiem 

(zagospodarowanie placu szkolnego) w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z wnioskami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

24 marca 2022 r. dotyczącymi: 

1) zabezpieczenia środków finansowych na odnowienie elewacji oraz remont balkonów 

budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na uzupełnienie bazy komputerowej poprzez 

zakupienie 15 – 20 sztuk nowych komputerów bez monitorów w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku, 

3) zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie nowej nawierzchni na placu szkolnym 

wraz z wykonaniem zadaszenia nad śmietnikiem (zagospodarowanie placu szkolnego)  

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, 

i będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe w budżecie powiatu  

na realizację wskazanych zadań, niemniej decyzję w zakresie ewentualnego wystąpienia  

do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie środków w planie finansowym szkoły na 

ten cel podejmie po zakończeniu I półrocza 2022 r. oraz po rozważeniu możliwości 

finansowych powiatu. W przypadku braku możliwości finansowych realizacji tych zadań  

w bieżącym roku, Zarząd Powiatu rozważy wprowadzenie ich do projektu budżetu powiatu 

na 2023 r.  

Jednocześnie, proponuję zobowiązać Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku 

do przedłożenia wniosku o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych na 

realizację wskazanych przez Komisję Rewizyjną zadań wraz z uzasadnieniem i podaniem 

szacunkowych kosztów ich realizacji, planowanego terminu realizacji, określenia priorytetów 

zadań niezbędnych do wykonania. 

Wnoszę również o zobowiązanie Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

do planowania wszelkich inwestycji i remontów oraz wnioskowania o środki finansowe  

na ich wykonanie w trakcie prac nad projektem budżetu powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2022 r. dotyczącymi: 

1) zabezpieczenia środków finansowych na odnowienie elewacji oraz remont balkonów 

budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku, 

2) zabezpieczenie środków finansowych na uzupełnienie bazy komputerowej poprzez 

zakupienie 15 – 20 sztuk nowych komputerów bez monitorów w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku, 

3) zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie nowej nawierzchni na placu szkolnym 

wraz z wykonaniem zadaszenia nad śmietnikiem (zagospodarowanie placu szkolnego)  

w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku, 

i będzie czynił starania, żeby zabezpieczyć środki finansowe w budżecie powiatu  

na realizację wskazanych zadań, niemniej decyzję w zakresie ewentualnego wystąpienia  

do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie środków w planie finansowym szkoły na 

ten cel podejmie po zakończeniu I półrocza 2022 r. oraz po rozważeniu możliwości 

finansowych powiatu. W przypadku braku możliwości finansowych realizacji tych zadań  

w bieżącym roku, Zarząd Powiatu rozważy wprowadzenie ich do projektu budżetu powiatu na 

2023 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku do 

przedłożenia wniosku o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych na 

realizację wskazanych przez Komisję Rewizyjną zadań wraz z uzasadnieniem i podaniem 

szacunkowych kosztów ich realizacji, planowanego terminu realizacji, określenia priorytetów 

zadań niezbędnych do wykonania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

do planowania wszelkich inwestycji i remontów oraz wnioskowania o środki finansowe  

na ich wykonanie w trakcie prac nad projektem budżetu powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

posiedzeniu w dniu 29 marca 2022 r. dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres 

między XXVIII a XXXI sesją Rady Powiatu i nie wniosła uwag.  

Ponadto, Komisja wniosła o rozważenie możliwości urealnienia stawek za wynajem 

pomieszczeń będących w trwałym zarządzie Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku.  
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

29 marca 2022 r. dotyczącym rozważenia możliwości urealnienia stawek za wynajem 

pomieszczeń będących w trwałym zarządzie Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku.  

W związku z tym, że dyrektor, dla którego ustanowiono prawo trwałego zarządu, ma prawo 

do wynajmowania pomieszczeń szkoły, i to dyrektor ustala stawki za wynajem pomieszczeń, 

zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami, proponuję wystąpić do 

Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku o rozważenie zwiększenia stawek 

czynszu za wynajem pomieszczeń. Uchwałą nr 150/2016 z dnia 29 lipca 2016 r. w sprawie 

ustalenia odpłatności z tytułu najmu pomieszczeń i lokali usytuowanych  w obiektach 

oddanych w trwały zarząd oświatowym jednostkom organizacyjnym Powiatu 

Aleksandrowskiego, Zarząd Powiatu ustalił tylko minimalne stawki czynszu z tytułu 

wynajmu pomieszczeń. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r. dotyczącym rozważenia możliwości urealnienia 

stawek za wynajem pomieszczeń będących w trwałym zarządzie Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

W związku z tym, że dyrektor, dla którego ustanowiono prawo trwałego zarządu, ma prawo do 

wynajmowania pomieszczeń szkoły, i to dyrektor ustala stawki za wynajem pomieszczeń, 

zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami, Zarząd Powiatu postanowił 

wystąpić do Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku o rozważenie zwiększenia 

stawek czynszu za wynajem pomieszczeń. Uchwałą nr 150/2016 z dnia 29 lipca 2016 r.  

w sprawie ustalenia odpłatności z tytułu najmu pomieszczeń i lokali usytuowanych   

w obiektach oddanych w trwały zarząd oświatowym jednostkom organizacyjnym Powiatu 

Aleksandrowskiego, Zarząd Powiatu ustalił tylko minimalne stawki czynszu z tytułu wynajmu 

pomieszczeń. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 29 marca 2022 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał Rady Powiatu skierowane pod obrady XXXI sesji Rady Powiatu, należące 

do jej właściwości. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 29 marca 2022 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał Rady Powiatu skierowane pod obrady XXXI sesji Rady Powiatu, należące 

do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

posiedzeniu w dniu 28 marca 2022 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady 

Powiatu skierowane pod obrady XXXI sesji Rady Powiatu, należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

28 marca 2022 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 marca 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska – Komisja Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

na posiedzeniu w dniu 31 marca 2022 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady 

Powiatu skierowane pod obrady XXXI sesji Rady Powiatu, należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 31 marca 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 marca 2022 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 29 marca 2022 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

29 marca 2022 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 marca  

2022 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2022 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt porozumienia z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w sprawie przejęcia 

zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2022 

roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt porozumienia z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej 

związanych z kwalifikacją wojskową w 2022 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej 

związanych z kwalifikacją wojskową w 2022 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim  

w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją 

wojskową w 2022 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 31 marca 

2022 r. znak: BZ.0025.3.2022 wraz z projektem porozumienia z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych  

z kwalifikacją wojskową w 2022 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt porozumienia ze Skarbem Państwa – Wojewodą Kujawsko - Pomorskim 

w sprawie przekazania środków Funduszu Pomocy na pokrycie kosztów 

zakwaterowania wraz z wyżywieniem obywateli Ukrainy, którzy przybyli  

na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy  

w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz 

obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną  

z powodu działań wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt porozumienia ze Skarbem 

Państwa – Wojewodą Kujawsko - Pomorskim w sprawie przekazania środków Funduszu 

Pomocy na pokrycie kosztów zakwaterowania wraz z wyżywieniem obywateli Ukrainy, 

którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy  

w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz 

obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu 

działań wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  

Każdy samorząd dostał takie porozumienie celem zawarcia. Nasz powiat nie ma 

wyznaczonego miejsca, w którym prowadzone byłoby zakwaterowanie i wyżywienie 

obywateli Ukrainy. Niemniej dostaliśmy porozumienie do podpisania. Gdybyśmy mieli 

kiedyś takie miejsce wyznaczone  otrzymalibyśmy środki Funduszu Pomocy na ten cel.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie ze Skarbem 

Państwa – Wojewodą Kujawsko - Pomorskim w sprawie przekazania środków Funduszu 

Pomocy na pokrycie kosztów zakwaterowania wraz z wyżywieniem obywateli Ukrainy, 

którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy  

w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz 

obywatelom Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu 

działań wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie ze Skarbem Państwa – Wojewodą 

Kujawsko - Pomorskim w sprawie przekazania środków Funduszu Pomocy na pokrycie 

kosztów zakwaterowania wraz z wyżywieniem obywateli Ukrainy, którzy przybyli  

na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy w związku  

z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywatelom 

Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu działań 

wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 28 marca 

2022 r. znak: BZ.0025.4.2022 wraz z projektem porozumienia ze Skarbem Państwa – 

Wojewodą Kujawsko - Pomorskim w sprawie przekazania środków Funduszu Pomocy na 

pokrycie kosztów zakwaterowania wraz z wyżywieniem obywateli Ukrainy, którzy przybyli 

na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy w związku  

z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa oraz obywatelom 

Ukrainy posiadającym Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą rodziną z powodu działań 

wojennych przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. a) Projekt aneksu do umowy  partnerskiej nr WCF-L433.UE.237/2017 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r.  w sprawie 

realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, 

b) Projekt aneksu do umowy dotacyjnej nr WCF-L433.UE.28/2018 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie 

udzielenia przez Partnera Projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” Liderowi 

dotacji tytułem partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację 

zadania wspólnego dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. a) Projekt aneksu do umowy  

partnerskiej nr WCF-L433.UE.237/2017 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim 

dnia 23 sierpnia 2017 r.  w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – środki na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie po stronie 

dochodowej i wydatkowej.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy partnerskiej nr WCF-L433.UE.237/2017 zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r.  w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw  

i Pomorza 2.0”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy partnerskiej nr WCF-

L433.UE.237/2017 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia  

2017 r.  w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. b) Projekt aneksu do umowy dotacyjnej 

nr WCF-L433.UE.28/2018 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia  

20 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia przez Partnera Projektu „Infostrada Kujaw  

i Pomorza 2.0” Liderowi dotacji tytułem partycypacji w części wymaganego wkładu 

własnego na realizację zadania wspólnego dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania 

projektem. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy dotacyjnej 

nr WCF-L433.UE.28/2018 zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia  

20 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia przez Partnera Projektu „Infostrada Kujaw i 

Pomorza 2.0” Liderowi dotacji tytułem partycypacji w części wymaganego wkładu własnego 

na realizację zadania wspólnego dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy dotacyjnej nr WCF-L433.UE.28/2018 

zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie 

udzielenia przez Partnera Projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” Liderowi dotacji 

tytułem partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację zadania wspólnego 

dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 31 marca 

2022r. znak: Rz.272.1.12.2018.2.6.2019.2020.2021.2022 wraz z: 

- projektem aneksu do umowy  partnerskiej nr WCF-L433.UE.237/2017 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 23 sierpnia 2017 r.  w sprawie realizacji 

projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, 

- projektem aneksu do umowy dotacyjnej nr WCF-L433.UE.28/2018 zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim dnia 20 kwietnia 2018 r. w sprawie udzielenia 

przez Partnera Projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0” Liderowi dotacji tytułem 

partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację zadania wspólnego 

dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Wniosek Prezesa Zarządu Fundacji „Dies Mei” z siedzibą w Pabianicach  

o wyrażenie zgody na bezpłatne udostępnienie pomieszczenia w Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do pełnienia dyżurów 

specjalistów w ramach realizowanego przez Fundację projektu dotyczącego pomocy 

osobom pokrzywdzonym, ich najbliższym oraz świadkom w okresie od 1 stycznia 

2022 r. do 31 grudnia 2025 r.  (projekt uchwały Zarządu Powiatu) – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Prezesa Zarządu Fundacji 

„Dies Mei” z siedzibą w Pabianicach o wyrażenie zgody na bezpłatne udostępnienie 

pomieszczenia w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim do 

pełnienia dyżurów specjalistów w ramach realizowanego przez Fundację projektu 

dotyczącego pomocy osobom pokrzywdzonym, ich najbliższym oraz świadkom  

w okresie od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2025 r.  (projekt uchwały Zarządu Powiatu). 

 

Pani Paulina Smykowska – wniosek Fundacji „Dies Mei” jest o udostępnienie lokalu na  

4 lata tj. na czas realizacji przez fundację projektu. Udostępnienie lokalu biurowego może być 

dopiero od 1 kwietnia 2022 r., po wyrażeniu zgody przez Zarząd Powiatu. Wydział Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska przygotował uchwałę Zarządu Powiatu w tym zakresie. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim, będący 

zarządcą nieruchomości, konsultowała sprawę użyczenia lokalu biurowego Fundacji ,,Dies 

Mei” z Naczelnikiem Wydział Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Fundacja korzysta z lokalu biurowego PCPR od 2019 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na użyczenie lokalu biurowego zlokalizowanego w budynku  Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 3, położonego na 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 90/3 mapa 28  

z przeznaczeniem na potrzeby świadczenia przez Fundację ,,Dies Mei” w Pabianicach 

dyżurów specjalistów w ramach realizowanego przez Fundację projektu dotyczącego pomocy 

osobom pokrzywdzonym, ich najbliższym oraz świadkom oraz podjął uchwałę w tym 

zakresie.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na użyczenie lokalu biurowego zlokalizowanego w budynku  

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Sikorskiego 

3, położonego na nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 90/3 mapa 28 

z przeznaczeniem na potrzeby świadczenia przez Fundację ,,Dies Mei” w Pabianicach 

dyżurów specjalistów w ramach realizowanego przez Fundację projektu dotyczącego pomocy 

osobom pokrzywdzonym, ich najbliższym oraz świadkom oraz podjął uchwałę w tym zakresie.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 31 marca 

2022r. znak: GN.Gg.680.16.2022 wraz z pismem Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 30 marca 2022 r. znak: RK.072.2.20.2.2022  

i wnioskiem Prezesa Zarządu Fundacji „Dies Mei” z siedzibą w Pabianicach z dnia 30 marca 

2022 r. o wyrażenie zgody na bezpłatne udostępnienie pomieszczenia w PCPR  

w Aleksandrowie Kujawskim do pełnienia dyżurów specjalistów w ramach realizowanego 

przez Fundację projektu dotyczącego pomocy osobom pokrzywdzonym, ich najbliższym oraz 

świadkom w okresie od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2025 r.  oraz projektem uchwały 

Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie stawki 

wynagrodzenia dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności, będącego lekarzem rehabilitacji medycznej oraz specjalistą 

chorób wewnętrznych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Przewodniczącej 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim  

o zwiększenie stawki wynagrodzenia dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności, będącego lekarzem rehabilitacji medycznej oraz specjalistą chorób 

wewnętrznych. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 marca br. zapoznał się 

z wnioskiem Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie stawki wynagrodzenia dla członka Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, będącego lekarzem rehabilitacji medycznej 

oraz specjalistą chorób wewnętrznych z 46 zł do 50 zł brutto za wydanie pojedynczego 

orzeczenia i postanowił podjąć decyzję po przedłożeniu przez Przewodniczącą Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności kalkulacji kosztów wynagrodzeń członków 

zespołu do końca roku budżetowego. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wystosowane zostało pismo do Wojewody o zwiększenie dotacji na 

ten cel. W dniu dzisiejszym Rada Powiatu zwiększyła środki o 12.300 zł na funkcjonowanie 

Zespołu. Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności 

informuje, że podwyżka o 4 zł za wydanie pojedynczego orzeczenia spowoduje wzrost 

wydatków wstępnie o 6.300 zł brutto do końca 2022 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie  

rozpatrzyć wniosek Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim i wyrazić zgodę na zwiększenie stawki 

wynagrodzenia dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, 

będącego lekarzem rehabilitacji medycznej oraz specjalistą chorób wewnętrznych do 50 zł 

brutto za wydanie pojedynczego orzeczenia. Jednocześnie, proponuję zobowiązać 
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Przewodniczącą Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim do bieżącej kontroli wydatków ponoszonych na działalność 

Zespołu w ramach planu finansowego na 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim i wyraził zgodę na zwiększenie stawki 

wynagrodzenia dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności, 

będącego lekarzem rehabilitacji medycznej oraz specjalistą chorób wewnętrznych do 50 zł 

brutto za wydanie pojedynczego orzeczenia. Jednocześnie, Zarząd Powiatu zobowiązuje 

Przewodniczącą Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim do bieżącej kontroli wydatków ponoszonych na działalność 

Zespołu w ramach planu finansowego na 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 28 marca 2022 r. znak: ZO.8321.6.5.2022 o zwiększenie 

stawki wynagrodzenia dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności, będącego lekarzem rehabilitacji medycznej oraz specjalistą chorób 

wewnętrznych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie zniesienia pensum dyrektorów szkół i placówek – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie zniesienia pensum dyrektorów szkół  

i placówek. 

  

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim poinformowała, że: 

- dyrektor w chwili obecnej realizuje pensum w wymiarze 8 godzin tygodniowo, 

- w ramach pensum zajmuje się diagnozą pedagogiczną dzieci i młodzieży z dysfunkcjami 

wzroku i słuchu, opieką merytoryczną nad szkołami i placówkami Gminy Raciążek, 

diagnozowaniem dzieci i uczniów z terenu tej gminy oraz prowadzeniem zajęć rozwijających 

kompetencje emocjonalno – społeczne dla uczniów starszych klas szkół podstawowych  

z terenu powiatu,  

- w chwili obecnej w placówce nie ma zatrudnionego drugiego pedagoga z kwalifikacjami  

z zakresu suropedagogiki i tyflopedagogiki, nie ma zatem możliwości powierzenia zadań  

z zakresu diagnozy pedagogicznej dzieci i młodzieży z dysfunkcjami wzroku i słuchu innej 

osobie,  
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- zatrudnienie osoby z zewnątrz jednocześnie posiadającej wymagane kwalifikacje  

i doświadczenie diagnostyczne jest mało prawdopodobne, brak specjalisty w tym zakresie 

mógłby skutkować cofnięciem Poradni zgody Kuratora Oświaty w zakresie diagnozy, 

orzecznictwa i opiniowania tej grupy dzieci i uczniów, 

- minimalne pensum dyrektora zabezpieczające potrzeby Poradni w zakresie diagnozy dzieci  

i młodzieży z dysfunkcjami wzroku i słuchu ocenia na 3 godziny tygodniowo. 

Pani Dyrektor Poradni nie widzi możliwości wyzerowania pensum. Mogłaby zgodzić się na 

pensum w wysokości 3 godzin tygodniowo, żeby mogła zabezpieczyć pracę Poradni. 

Pozostałe zadania mogłaby rozdysponować pomiędzy zatrudnionych pracowników  

z odpowiednimi kwalifikacjami.  

Pozostali dyrektorzy szkół prowadzonych przez powiat poinformowali, że zniesienie pensum 

dla dyrektora szkoły nie zakłóci pracy szkoły w zakresie realizacji zajęć dydaktycznych  

i podają, że zniesienie pensum  wpłynie na wzrost planów finansowych w stosunku rocznym 

o: w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku – 16.795,08 zł, w Zespole Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim – 14.110 zł, w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 10.342,31 zł, w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim – 13.942,06 zł, w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim – 25.253,33 zł, biorąc pod uwagę wynagrodzenia jakie są w tej chwili. 

Uwzględnione zostały wszystkie składniki wynagrodzenia. Wiemy, że od 1 maja br. będzie 

wzrost wynagrodzeń nauczycieli.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy jest możliwe zniesienie pensum dla dyrektorów szkół  

i pozostawienie pensum 3 godzin dla Dyrektora Poradni? 

 

Pan Adam Potaczek – jestem przeciwny. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – nierozsądnym jest podejmowanie takiej uchwały, chodzi mi  

o Zespół Szkół Nr 1 i Zespół Szkół Nr 2.  

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiemy ile wzrosną wynagrodzenia nauczycieli z dniem  

1 maja br. Te koszty zniesienia pensum będą wyglądały zupełnie inaczej.  

 

Pan Adam Potaczek – niech dyrektorzy zatrudniają bardziej fachowe kadry, które ich 

odciążą w pracy skoro mają tyle pracy poza pracą dydaktyczną. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wystąpić do Rady Powiatu o zniesienie pensum 

dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat i obniżenie pensum dyrektora poradni 

pasychologiczno – pedagogicznej do 3 godzin. 

Kto jest za? Dziękuję 

 

Przebieg głosowania: Za – 1, Przeciw– 1, Wstrzymujących się– nie było.  
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Pani Lidia Tokarska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismem Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

zniesienia pensum dyrektorów szkół i placówek oraz wzrostu kosztów z tym związanych.  

W związku z tym, że Zarząd Powiatu, nie dokonał rozstrzygnięcia w zakresie zniesienia 

pensum dyrektorów szkół i placówek, proponuję ponownie rozpatrzeć przedmiotową sprawę 

po wdrożeniu planowanych przez Rząd RP podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli  

w bieżącym roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu w sprawie zniesienia pensum dyrektorów szkół i placówek oraz wzrostu 

kosztów z tym związanych. Zarząd Powiatu, nie dokonał rozstrzygnięcia w zakresie zniesienia 

pensum dyrektorów szkół i placówek, i postanowił ponownie rozpatrzeć przedmiotową sprawę 

po wdrożeniu planowanych przez Rząd RP podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli  

w bieżącym roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wystąpić do Radcy prawnego o wydanie opinii prawnej   

w zakresie: czy rada powiatu w formie uchwały może znieść pensum dla dyrektorów czterech 

szkół prowadzonych przez powiat i pozostawić pensum dla dyrektora poradni psychologiczno 

– pedagogicznej obniżone do 3 godzin, czy taki stan prawny nie spowoduje 

zakwestionowania uchwały przez organ nadzoru prawnego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wnosi do Radcy prawnego o wydanie opinii prawnej  w zakresie: czy rada 

powiatu w formie uchwały może znieść pensum dla dyrektorów czterech szkół prowadzonych 

przez powiat i pozostawić pensum dla dyrektora poradni psychologiczno – pedagogicznej 

obniżone do 3 godzin, czy taki stan prawny nie spowoduje zakwestionowania uchwały przez 

organ nadzoru prawnego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – Karta Nauczyciela przewiduje w stosunku do dyrektora szkoły  

i wicedyrektora obniżenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w zależności 

od wielkości i typu szkoły oraz warunków pracy lub zwalnia się ich od obowiązku realizacji 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. Dla każdego dyrektora obniżenie 

pensum robi się indywidualnie.  
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Pani Lidia Tokarska – obniżaliśmy pensum dyrektorom szkół, a teraz idziemy w zniesienie 

pensum.  

 

Pani Paulina Smykowska – obniżaliśmy pensum ze względu na wielkość szkoły np. dla 

Dyrektora LO w Ciechocinku obniżono pensum o 12 godzin czyli pozostało mu 6 godzin 

pensum, dla Dyrektora ZS Nr 1 CKP i dla Dyrektora ZS Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

jest obniżka o 15 godzin i to pensum wynosi 3 godziny.   

 

Pani Lidia Tokarska – a teraz proponuję wszystkim dyrektorom szkół, niezależnie od 

wielkości szkoły, niezależnie od ilości uczniów, niezależnie od ilości powierzonych zadań 

pensum zero godzin, a jednemu dyrektorowi Poradni proponuję pensum 3 godziny.  

 

Pani Paulina Smykowska – czyli wszystkim dyrektorom szkół obniżamy pensum  

o 18 godzin, a dyrektorowi poradni obniżamy o 17 godzin, bo ma pensum 20 godzin i zostaje 

3 godziny pensum.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy to jest obniżenie czy zniesienie pensum? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie pamiętam czy ustawa mówi o całkowitym zniesieniu 

pensum, czy tylko o jego obniżeniu. Sprawdzę to.  

 

Pani Lidia Tokarska – czytałam rozstrzygnięcia nadzorcze w sprawie zniesienia pensum 

gdzie organ zniósł pensum jednemu dyrektorowi, a innym nie, pozostawiając im pensum  

w obniżonym wymiarze. Kwestionowano takie rozstrzygnięcie ponieważ nie można jedną 

uchwałą zerować pensum określonej grupie, a innej nie, nie można robić wykluczeń. Proszę 

to sprawdzić. 

 

Pani Paulina Smykowska – Radca prawny musi przedstawić opinię w tej sprawie. 

 

Pani Lidia Tokarska – chcę mieć jednoznaczną opinie w tej sprawie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

30 marca 2022 r. znak: PS.2123.1.1.2022 w sprawie zniesienia pensum dyrektorów szkół  

i placówek, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie utworzenia w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku oddziału 

przygotowawczego dla uczniów pochodzących z Ukrainy z terenów objętych wojną  – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie utworzenia w Liceum Ogólnokształcącym 
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w Ciechocinku oddziału przygotowawczego dla uczniów pochodzących z Ukrainy z terenów 

objętych wojną. 

Na dzień dzisiejszy zgłosiło się do naszej szkoły 17 uczniów, wpisani zostali do systemu 

informacji oświatowej. Koszt funkcjonowania oddziału, na dzień dzisiejszy, stanowi kwotę 

14.919,84 zł.   

 

Pani Paulina Smykowska – to jest koszt do końca czerwca br. Przeliczono według stawki 

nauczyciela kontraktowego. Nie ma konieczności zatrudniania pomocy nauczyciela. Jest  

w szkole nauczycielka, która na Ukrainie uczyła języka polskiego, ona będzie prowadziła 

język polski.  Mają również nauczyciela biologii i chemii. Problem mają z nauką matematyki.  

Prawdopodobnie będzie zajęcia prowadził matematyk, który pracuje w liceum i będą te 

zajęcia tłumaczone na język ukraiński.  

Z ostatniej informacji MEN wynika, że środki na oddziały przygotowawcze będą 

przydzielane w ramach rezerwy oświatowej.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku z dnia 28 marca 

2022 r. i wyrazić zgodę na utworzenie w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku oddziału 

przygotowawczego dla uczniów pochodzących z Ukrainy z terenów objętych wojną od dnia  

4 kwietnia 2022 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącym  

w Ciechocinku z dnia 28 marca 2022 r. i wyraził zgodę na utworzenie w Liceum 

Ogólnokształcącym w Ciechocinku oddziału przygotowawczego dla uczniów pochodzących  

z Ukrainy z terenów objętych wojną od dnia 4 kwietnia 2022 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

31 marca 2022 r. znak: PS.4324.23.2022 w sprawie utworzenia w Liceum Ogólnokształcącym 

w Ciechocinku oddziału przygotowawczego dla uczniów pochodzących z Ukrainy z terenów 

objętych wojną wraz z wnioskiem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

z dnia 28 marca 2022 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące podjętych czynności w zakresie realizacji umowy z firmą Węglopasz  

Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu z dnia 14 lutego 2022 r. na zakup i dostawę miału 

węglowego. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące podjętych czynności w zakresie realizacji 

umowy z firmą Węglopasz Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu z dnia 14 lutego 2022 r. na zakup 

i dostawę miału węglowego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 24 marca 2022 r. l.dz. 414/2022 dotyczące podjętych czynności w zakresie 

realizacji umowy z firmą Węglopasz Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu z dnia 14 lutego 2022 r. 

na zakup i dostawę miału węglowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 24 marca 2022 r. l.dz. 414/2022 dotyczące podjętych 

czynności w zakresie realizacji umowy z firmą Węglopasz Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu  

z dnia 14 lutego 2022 r. na zakup i dostawę miału węglowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 marca 2022 r. znak: 

RI.2512.3.2022 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia  24 marca 2022 r. dotyczące podjętych czynności w zakresie realizacji 

umowy z firmą Węglopasz Sp. z o.o. z siedzibą w Poznaniu z dnia 14 lutego 2022 r. na zakup 

i dostawę miału węglowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące koncepcji zmiany sposobu ogrzewania budynków szkoły poprzez 

przyłączenie do sieci ciepłowniczej Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące koncepcji zmiany sposobu ogrzewania 

budynków szkoły poprzez przyłączenie do sieci ciepłowniczej Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 24 marca 2022 r. l.dz. 409/2022 dotyczące koncepcji zmiany sposobu 

ogrzewania budynków szkoły poprzez przyłączenie do sieci ciepłowniczej Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 24 marca 2022 r. l.dz. 409/2022 dotyczące koncepcji 

zmiany sposobu ogrzewania budynków szkoły poprzez przyłączenie do sieci ciepłowniczej 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 28 marca 2022 r. znak: 

RI.2512.2.2022 wraz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 24 marca 2022 r. dotyczące koncepcji zmiany sposobu ogrzewania 

budynków szkoły poprzez przyłączenie do sieci ciepłowniczej Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Projekt statutu Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Projekt statutu Stowarzyszenia 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować treść projektu Statutu 

Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Torunia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował treść projektu Statutu Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Torunia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 30 marca 2022 r. znak: 

RI.031.2.5.2021/2022 wraz z projektem statutu Stowarzyszenia Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Torunia, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

z siedzibą w Odolionie  o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Opracowanie 

dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych z podziałem na 2 zadania” – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie  o wyrażenie zgody  
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na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż 

progi unijne na „Opracowanie dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych  

z podziałem na 2 zadania”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez  

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie  

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na 

„Opracowanie dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych z podziałem na 2 

zadania” tj. 

1) zadanie nr 1 – Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim 

na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicz oraz  

od km 0+840 do km 1+397”, 

2) zadanie 2 – Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo na odcinku 2,470 km  

tj. od km 8+080 do km 10+550”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez  Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z siedzibą w Odolionie  postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Opracowanie dokumentacji 

projektowych dla zadań inwestycyjnych z podziałem na 2 zadania” tj. 

1) zadanie nr 1 – Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim 

na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicz oraz  

od km 0+840 do km 1+397”, 

2) zadanie 2 – Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo na odcinku 2,470 km  

tj. od km 8+080 do km 10+550”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 30 marca 2022 r. znak: 

Rz.272.5.2.2022 wraz z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z siedzibą w Odolionie  z dnia 23 marca 2022 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne  

na „Opracowanie dokumentacji projektowych dla zadań inwestycyjnych z podziałem  

na 2 zadania”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.15. Informacja Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego dotycząca kosztów 

modernizacji istniejącej kotłowni – w nawiązaniu do pisma Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. Informacja Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego dotycząca kosztów modernizacji istniejącej kotłowni –  

w nawiązaniu do pisma Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 

8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 27 stycznia br.,  

po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

20 stycznia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o przyłączenie do sieci 

gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i pokrycie kosztów 

opłaty za przyłącze w wysokości 50% Powiat Aleksandrowski i 50% Gmina Miejska 

Aleksandrów Kujawskim, przychylił się wstępnie do przedmiotowego wniosku, niemniej 

ostateczną decyzję postanowił podjąć po przedłożeniu informacji w zakresie: planowanego 

kosztu modernizacji istniejącej kotłowni w związku ze zmianą źródła paliwa stałego, 

planowanego okresu realizacji zadania, planowanego udziału finansowego powiatu  

w realizacji zadania,  planowanego ubiegania się o środki zewnętrzne na realizację zadania, 

oszacowania przyszłych rocznych kosztów ogrzewania budynków  po zmianie źródła 

ogrzewania na gazowe. W odpowiedzi pan Burmistrz przesłał informację, że koszt 

modernizacji istniejącej kotłowni na podstawie kosztorysu inwestorskiego wynosi, na chwilę 

obecną, około 430.000 zł. Zadanie planuje się realizować w zależności od uzyskanych źródeł 

dofinansowania. Prawdopodobny okres rozpoczęcia prac to wiosna przyszłego roku po 

zakończeniu okresu grzewczego. Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski, po przygotowaniu 

dokumentacji projektowej i uzyskaniu decyzji o pozwoleniu na budowę zamierza składać 

wnioski o dofinansowanie tego zadania w ramach konkursów dedykowanych. Nie są w stanie 

przedstawić zakładanych kosztów ogrzewania związanych z niestabilną ceną paliw.  

Nie odniesiono się do kwestii związanych z udziałem finansowym współwłaścicieli 

nieruchomości wspólnej. Wydział Organizacji, Kadr i Nadzoru proponuje aby w przypadku 

wyrażenia zgody na realizację przedmiotowego zadania, współwłaściciele ponosili koszty 

zgodnie z udziałami tj. 3/5 Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski i 2/5 Powiat 

Aleksandrowski. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z informacją Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 15 marca 2022 r. znak: 

GKM.033.56.2022 dotyczącą kosztów modernizacji istniejącej kotłowni na gazową, 

proponuję  wyrazić zgodę na modernizację kotłowni i zaproponować, żeby koszty realizacji 

przedmiotowego zadania współwłaściciele ponosili zgodnie z udziałami tj. 3/5 Gmina 

Miejska Aleksandrów Kujawski i 2/5 Powiat Aleksandrowski. Jednocześnie, proponuję  

wystąpić do Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego o podjęcie starań w zakresie 
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uzyskania dofinansowania zadania ze źródeł zewnętrznych i przedstawienie informacji w tym 

zakresie oraz podania wysokości środków finansowych, które powinien ponieść powiat na 

modernizację kotłowni, do końca września 2022 r., celem zabezpieczenia odpowiednich 

środków finansowych w projekcie budżetu powiatu aleksandrowskiego na 2023 rok. 

Po zapoznaniu się z wnioskiem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

20 stycznia 2022 r. znak: ZNW.2512.2.2022, proponuję wyrazić zgodę na zawarcie umowy  

o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim i poniesienie kosztów w tym zakresie zgodnie z udziałami tj. 3/5 Gmina Miejska 

Aleksandrów Kujawski i 2/5 Powiat Aleksandrowski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego  

z dnia 15 marca 2022 r. znak: GKM.033.56.2022 dotyczącą kosztów modernizacji istniejącej 

kotłowni na gazową i postanowił wyrazić zgodę na modernizację kotłowni i zaproponował, 

żeby koszty realizacji przedmiotowego zadania współwłaściciele ponosili zgodnie  

z udziałami tj. 3/5 Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski i 2/5 Powiat Aleksandrowski. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego o podjęcie starań w zakresie uzyskania dofinansowania zadania ze źródeł 

zewnętrznych i oczekuje na przedstawienie informacji w tym zakresie oraz podania wysokości 

środków finansowych, które powinien ponieść powiat na modernizację kotłowni, do końca 

września 2022 r., celem zabezpieczenia odpowiednich środków finansowych w projekcie 

budżetu powiatu aleksandrowskiego na 2023 rok. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia  

20 stycznia 2022 r. znak: ZNW.2512.2.2022 wyraził zgodę na zawarcie umowy o przyłączenie 

do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i poniesienie 

kosztów w tym zakresie zgodnie z udziałami tj. 3/5 Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski  

i 2/5 Powiat Aleksandrowski. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 22 marca 2022 r. znak: 

OR.Og.2512.6.2022 wraz z informacją Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 

15 marca 2022 r. znak: GKM.033.56.2022 dotyczącą kosztów modernizacji istniejącej 

kotłowni oraz pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego z dnia 20 stycznia 

2022 r. znak ZNW.2512.2.2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o przyłączenie do sieci gazowej budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 15:35. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


